
 
Jäsenten esille ottamat asiat 
  
Martinseurakunnan seurakuntaneuvosto § 34    
      
 
 
Esitys Käsitellään jäsenten esille ottamat asiat. 

 
Päätös Marja-Liisa Salminen otti esille kaksi asiaa, joista ensimmäisessä 

hän esitti, että kaikki tilaisuudet keskeytetään Martin srktalossa 
kunnes tila on esteetön. Korvaava tila tulee etsiä muualta. Toisessa 
hän toivoi, että jumalanpalveluksissa ja muissa tilaisuuksissa 
kerrottaisiin tulevista tapahtumista tai vaihtoehtoisesti jaettaisiin 
ovella moniste.  
Vastauksessaan puheenjohtaja totesi Martin seurakuntatalon 
esteellisyyden olevan hyvin tiedossa. Asia on valmistelussa ja tulee 
käsittelyyn seurakuntaneuvoston kokouksessa 22.3.2023. Seppo 
Muurinen esitti, että Kiinteistötoimistolle toimitettaisiin pöytäkirjanote. 
Ajatusta kannatettiin. 
 
Pekka Larkela tiedusteli työalojen esittelyn ja vuosikellon valmistelun 
tilannetta .Puheenjohtaja totesi, että molemmat asiat ovat 
käsittelyssä seuraavassa Johtoryhmän kokouksessa ja tulevat myös 
tämän jälkeen neuvoston esityslilstalle. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


